
Je2yzőkönyv

Készült: Dormánd Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. január 29-én 1 3°° órakor
tartott nyílt üléséről

Helye: 3374 Dózsa Út 57.

Jelen vannak: Rajna Kálmán László polgármester, Bereczné Kasza Katalin, Csire Ágnes,
Miinkó György, Takács László képviselők, dr. Tóth Béla Tamás jegyző

Jezőkönyvvezető: Demeter Dóra

Rajna Kálmán László po1ármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket, megállapítja az ülés
határozatképességét a jelenléti ív alapján. Az 5 fő képviselőből, 5 fő jelen van. A Képviselő
testület jegyzőkönyv hitelesítőnek egyhangú 5 igen szavazattal Bereczné Kasza Katalin és
Mtinkó György települési képviselőket választotta.

Rajna Kálmán László polgármesterjavaslatára a Képviselő - testület az alábbi napirendi pontokat
egybehangzóan elfogadta.

NAPIREND:

1.) Iskolai felvételi körzethatárok tervezetének véleményezése

Előadó: Rajna Kálmán polgármester
Készítette: dr. Tóth Béla jegyzó’

2.) A főállású polgármester előző évben igénybevett szabadsága mértékének
megállapításáról és a 2025. évi szabadsága ütemezésének jóváhagyásáról

Előadó: dr. Tóth Béla jegyzó’
Készítette: dr. Tóth Béla jegyzó’

3.) Egyebek

1.) Iskolai felvételi körzethatárok tervezetének véleményezése

Rajna Kálmán László polgármester elmondja, hogy korábban már volt példa a módosító
javaslatra, de akkor is a régi maradt érvényben, ezértjavasolja az előterjesztés szerinti határozati
javaslat elfogadásánál az A.) változatot, miszerint az Önkormányzat egyetért az előzetesen
kiküldött iskolai körzethatárokkal.

Rajna Kálmán László polgármester mivel a jelen lévők részéről egyéb érdemi hozzászólás,
vélemény nem hangzik cl, így az előterjesztés szerinti A.) változatú határozati javaslatot teszi fel
szavazásra.

Az 5 fő Képviselő-testületi tagból 5 fő vett részt a szavazásban, és 5 igen szavazattal az alábbi
határozatot hozza:



Dormánd Község Önkormányzat Képviselő-testületének
1/2025. (1.29.) határozata

Iskolai felvételi körzethatárok tervezetének véleményezéséről

Dormánd Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és az

Egri Tankerületi Központ által megállapított felvételi körzethatárokkal egyetért.

Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: értelemszerűen
Felelős: polgármester

2.) A főállású polgármester előző évben igénybevett szabadsága mértékének
megállapításáról és a 2025. évi szabadsága ütemezésének jóváhagyásáról

Rajna Kálmán László polgármester elmondja, hogy ez egyelőre csak egy tervezet, mert nyilván
évközben bármi közbejöhet, alakulhat máshogy, de ezesetben alpolgármester asszonnyal
egyeztetve lesz és a testülettel is.

Rajna Kálmán László polgármester mivel a jelen lévők részéről egyéb érdemi hozzászólás,
vélemény nem hangzik cl, így az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra.

Az 5 fő Képviselő-testületi tagból 5 fő vett részt a szavazásban, és 5 igen szavazattal az alábbi
határozatot hozza:

Dormánd Község Önkormányzat Képviselő-testületének
2/2025. (1.29.) határozata

A főállású polgármester előző évben igénybevett szabadsága mértékének megállapításáról
és a 2025. évi szabadsága ütemezésének jóváhagyásáról

I.. Dormánd Község Önkormányzat Képviselő-testülete a jegyző által vezetett nyilvántartás
alapján megállapítja, hogy Rajna Kálmán polgármester által 2024. évben megállapított
szabadságát igénybe vette.

2. A Képviselő-testület megállapítja, hogy a polgármester 2025. évi szabadságának mértéke
összesen: 39 nap, az alábbiak szerint

- 2024. évről áthozott (2024. évben ki nem vett szabadság mértéke): O nap
- 2025. évi alapszabadság mértéke: 25 nap
- 2025. évi pótszabadság mértéke: 14 nap

3. A Képviselő-testület a polgármester a 2. pontban meghatározott szabadság felhasználását a
határozat melléktetét képező ütemterv szerint hagyjajóvá.

Felelős: Rajna Kálmán polgármester

Határidő: értelem szerint
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2/2025.(I.29.) határozat melléklete

ÉRTESÍTÉS A 2025 . Ei SZABADSÁG MEGÁLLAPÍTÁSRÓL

———-—-- —-—-—________________

.z alkalmazott neve:RA3NA KÁLMÁN

Adóazonositó jele: 8348752552 F’s: 5 Jelenlegi jogviszony kezdete: 2024.10.01

Születési dátuma: 1962.06.27 Következő előrelépés dátuma:

Tárgyévi alkalmazás kezclete:2025.Ol.Ol — vége: 2025.12.31

Besorolása (osztály/fokozat) : /

Munkaköre: POLGARNESTER

Igénybe vehető szabadság (munkanap)

Előző évről áthozat:

Mapszahadsá

Összes tárgyévi szabadság:

Összes igénybevehető szabadság:

/ 39 nap/év 2025.01.01 — 2025.12.31

0

3 S

Kezdete Vége Munkanapok száma

2025.02.24. 2025.02.28. 5

2025.03.10. 2025.03.21. 10

2025.06.02. 2025.06.13. 10

2025.08.04. 2025.08.08. 5

2025.10.06. 2025.10.10. 5

2025.12.22. 2025.12.29. 4

Összesen: 39 nap

39

39

Szabadság ütemezése
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3.) Egyebek

Rajna Kálmán László polgármester tájékoztatja a Képviselő-testület tagjait, hogy:

- a kóbor kutyákkal kapcsolatos probléma a tegnapi nap folyamán megoldásra került.
- a TOP-os pályázat elindult. A nyílászárók gyártása most van folyamatban. A fűtés

korszerűsítését ezen a héten hétfőn kezdték el, teljes felújítás lesz az óvodánál is.
- az ütemterv szerint az ablakok kicserélése után még nem lesz festés, csak majd a nyári

szünetben. A projekt várhatóan 2025. augusztus 31-én zárul. A pályázat az almérők
beszerelését nem tartalmazza, így lehet, hogy az Önkormányzatnak majd önerővel kell
azt biztosítani. Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy gondolkozzanak a már kiszedett
ablakok jövőj érő!, szerinte értékesíteni kellene. Tetőjavítás lesz. A vasajtó nem munkálati
része a projektnek, de kérte annak rendezését.

Mlinkó György képviselő a nyílászárók eladását minél előbb meg kellene tenni, mert a
tárolásukkal sok helyet foglalnak.

A nádas ház udvarán polgármester utasítására tereprendezés folyik.

Bereczné Kasza Katalin képviselő mivel nem az önkormányzat tulajdona az említett ingatlan,
hivatalosan ennek az eljárása, hogy áll?

dr. Tóth Béla Tamás jegyző folyamatban van.

Rajna Kálmán László polgármester kimentek a meghívók a polgárőrség szervezése kapcsán,
ennek megbeszélése péntek este lesz.

Bercezné Kasza Katalin képviselő milyen indíttatásból jött polgármester úrnak, hogy polgárőrség
szerveződjön a településen? Illetve az önkormányzatnak lesz/lehet ezzel kapcsolatban költsége?

Rajna Kálmán László polgármester már a polgármesteri programban is szerepelt, így fontosnak
tartom, hogy eleget tegyek az ígéretemnek. Az Önkormányzatnak kötelező feladatot vagy
költséget nem jelent a polgárőrség, de ha megalakul akkor szeretném, ha támogatná az
Önkormányzat mind anyagilag mind természetben.

Bereczné Kasza Katalin képviselő elmondja, hogyjól sikerült a szilveszteri bál.

Rajna Kálmán László polgármester a résztvevők közül hány dormándi lakos volt?

Bereczné Kasza Katalin képviselő körülbelül a fele.

Rajna Kálmán László polgármester kérte és most is kéri, hogy az ilyen rendezvényeken a
település lakói vegyenek részt.

Bereczné Kasza Katalin képviselő tájékoztatja a képviselő-testület tagjait, hogy az Alapítványi
bál 03.29-én megrendezésre kerül, ehhez a termet és a plusz munkaerő Segítséget kéri.

Az artézi kútnak balesetveszélyes az egyik oldala, kéri ennek javíttatását, illetve jelzi, hogy a
kúthoz egy biciklitároló is szükséges lenne.

A már korábban jelzett világítással kapcsolatban érdeklődik, hogy mikor lesz megcsinálva?

Az Önkormányzat költségvetése kapcsán szeretné kezdeményezni a képviselők tiszteletdíjának
emelését.
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Rajna Kálmán László potgármester a bállat kapcsolatban a termet és a segítséget is az alapítvány

részére bocsátja.

Az artézi kút kapcsán intézkedik a szükséges javíttatásról, esetleges bicikli tároló kialakításáról.

A lámpa kapcsán elmondja, hogy már nem található ehhez a típushoz égő, ezért, ha nem lesz
sehol egy pótégő Új lámpát szükséges beszerelni.

Az Önkormányzat költségvetéséről megbeszélést szeretne tartani az ülést követően.

Rajna Kálmán László polgármester mivel a jelen lévők részéről egyéb hozzászólás, vélemény
nem hangzik cl, a testületi ülést 13 óra 38 perckor bezárja.

.‚‘Rajna Kalman Laszlo
polgármester

L
Bereczné Kasza Katalin
települési képviselő

Kmf. r. óth Béla Tamás
jegyző

Miinkó
7 településilZépviselő

Jegyzőkönyv hitelesítők
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